
 

Dagsorden og referat 
Dato: 11. april 2024 Tidspunkt: 19-21 Sted: Mødelokalet 

Mødedeltagere:  
Christian Lagoni 
Tine Meyer Holm 
Eline Crossland 
Kasper Høegh Stjernvik 
Lise Bach-Sørensen 
Noor Hanna 
Julia Kornum Hundebøll 
Line Harbo (suppleant) 
Anders Møller Sommer 
Anton Boel Dahlgaard 
Kåre Printz Ringbæk 
Susie Søndergaard 
Anne Rafn 
Lars Adamsen 

Referent: Anne Rafn 
Mødeleder: Eline Crossland 

 
Afbud: 
Anders Møller Sommer 
Kåre Printz Ringbæk 
Susie Søndergaard  

 

Punkt Hvad skal vi udrette? Beslutninger/bemærkninger 

Godkendelse af dagsorden  Godkendt 
 

Konstituering af bestyrelsen  Velkommen til de nye medlemmer af skolebestyrelsen. 
Skolebestyrelsen konstituerede sig og ser fremadrettet således ud: 
Skolebestyrelsesformand: Eline Crossland 
Næstformand: Lise Bach-Sørensen 
Øvrige medlemmer: Christian Lagoni 
Tine Meyer Holm 
Kasper Høegh Stjernvik 
Noor Hanna 
Julia Kornum Hundebøll 
1. suppleant: Line Harbo 
2. suppleant: Tanja Kammersgaard Christensen 
 



Nyt fra/meddelelser: 
Formanden 
Ledelsen 
Medarbejdere 
Elevrådet 
 
 

Orientering Formanden 
Der har været afholdt fyraftensmøde 2 i forbindelse med den kommunale 
indsats” De fire spor”. 
 
Eline har deltaget i et møde med UU, der ønskede input i forhold til individuel 
vejledning. Eline fortæller, at UU fortsætter med kollektiv vejledning i klasserne 
på skolerne.  
 
Ledelsen 
Der har været afholdt et online oplæg for formænd for MED om den 
kommunale økonomi de næste år. 
 
De fire spor – Randers kommune ønsker ”samme” kvalitet på kommunens 
folkeskoler. Kommunalt har der været afholdt to fyraftensmøder med oplæg 
om kvalitet i skolen og om læringsmiljøer.  
Næste skridt i arbejdet med ”de fire spor” er lokale drøftelser. I går afholdtes 
pædagogisk aften for personalet på skolen, hvor dette var på dagsordenen. Vi 
drøftede følgende: Hvad er god undervisning? Hvad er et godt 
undervisningsmiljø?  
Hvordan kan vi brug vores ressourcer til læsevejledning, udvikling, AKT, faglige 
indsatser mm bedst muligt? 
Personalets input vil efterfølgende blive sendt til forvaltningen, som samler alle 
skolernes input. 
 
Medarbejdere 
- 
 
Elevrådet 
I gang med at ansøge fonde om penge til forbedring af udeområderne.  
Elevrådet har på nuværende tidspunkt en sum penge, som kan bruges bl.a. i 
forhold hertil. På elevrådsmøderne drøftes de ønsker, der kommer fra 
klasserne. 
 



Økonomi 
 

Orientering Budget 2024 blev præsenteret. 

En attraktiv udskoling 
 

Drøftelse 
 

Skolebestyrelsen har i dette skoleår besluttet, at det fra næste skoleår vil være 
muligt at afvikle skolerejse for eleverne i 9. klasse. 
 
I det kommende skoleår vil vi lave to skolefester på skolen – en for eleverne fra 
0.-6. Klasse med forældredeltagelse og en for 7.-9. klasse uden forældre. 
 
På skolen drøfter vi: 

- Hvordan viser vi ned i skolen, det vi kan? 
- Hvordan synliggør vi det ud af skolen? 
- Hvornår er det rigtige tidspunkt? 
- Årshjul 
- Hvordan kan vi inddrage eleverne? 
- Hvordan kan vi tænke den åbne skole ind? 

 
Skolebestyrelsen ønsker en bredere drøftelse i forhold til hvordan skolen kan 
engagere sig i byen og byen kan engagere sig i skolen. 
 

De gyldne 8 
 
Se vedhæftede 

Drøftelse 
 

De gyldne 8 giver et godt ståsted/fælles udgangspunkt og et fælles sprog i 
forhold til arbejdet med trivsel på skolen. 
 
De gyldne 8 er: 
- Jeg går i skole for at lære 
- Jeg møder til tiden 
- Jeg overholder klassens taleregler 
- Jeg holder mig til min opgave 
- Jeg følger en besked fra en voksen 
- Jeg samarbejder med andre elever 
- Jeg taler respektfuldt til andre 
- Jeg håndterer mine konflikter fredeligt 
...ellers vil jeg lære det! 
 



De gyldne 8 kunne være en del af skolens værdigrundlag.  
 
De gyldne 8 vil blive sat på dagsordenen igen.  

Skærme i undervisningen 
Styrelsen for undervisning og 
kvalitet er kommet med nye 
anbefalinger. Herunder 
mobilpolitik. 
 
https://www.uvm.dk/-
/media/filer/uvm/aktuelt/pd
f24/feb/240205anbefalinger-
grundskole-final.pdf 
 

Drøftelse Udsættes 

Evt.  Skolebestyrelsesmødet d. 3/6 flyttes til 17/6. 
Årsberetning vil i år være skriftlig og blive sendt ud via Aula. 

Punkter til kommende 
møder 

 Hvordan kan vi åbne skolen op for byen? 
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